
Бериз Белкић 

Питање упућено Правобранилаштву БиХ – „Да ли је Правобранилаштво БиХ 

поступило по закључку Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ 

донесеном на 14. сједници од 24. 11. 2011. године, којим се Правобранилаштво позива 

да настави са књижењем државне имовине у корист државе БиХ?”  
 


